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Geachte bestuur en leden,  
 
In mei van dit jaar zonden wij u onze eerste open brief. Naar aanleiding van de laatste ledenvergadering van de 
coöperatie en vooral vanwege het door het bestuur indienen van het principeverzoek bij de gemeente op 7 juli 
2021, sturen wij u onze tweede open brief.  
 
Wij zijn wederom zeer onaangenaam verrast door de mededeling dat op 7 juli jl. er een principeverzoek bij de 
gemeente West Maas en Waal is ingediend door Arcadis en uw bestuur. Hierover is niet gecommuniceerd met de 
omwonenden. Ook een ruime maand later is er nog steeds geen enkele communicatie richting omwonenden 
gegaan. Volgens het bestuur gaat het slechts om de bekendmaking van het plan bij de gemeente. Volgens ons is 
het meer, namelijk een noodzakelijke stap in het totale proces om een vergunning te verkrijgen. Uit niets blijkt 
dat bezwaren en voorgestelde aanpassingen van omwonenden gehoord zijn. Wij moeten helaas constateren dat u, 
samen met Arcadis, gewoon doorgaat met de uitvoering van uw plannen zonder echte dialoog en inspraak. Dit 
kan en moet beter.  
 
Wij hebben inmiddels een inhoudelijk reactie op uw principeverzoek gestuurd aan het college en de raad van de 
gemeente West Maas en Waal. Een afschrift daarvan is in te zien via onze website www.comitedewetering.nl. 
 
 Uit onze vorige open brief staan nog een paar vragen en suggesties open waarop wij nog geen reactie hebben 
mogen ontvangen. Wij brengen ze graag nog een keer onder uw aandacht.  

- Meerder malen hebben wij aangedrongen op open en transparante communicatie. Wij zien hierin geen 
verbetering, zeker niet naar de omwonenden. Wij vertrouwen erop dat de adviezen van de door het 
bestuur ingestelde adviescommissie hier uitgebreid op in zullen gaan en dat er ook rekening gehouden 
gaat worden met de belangen van omwonenden. 

- De inloopavonden voor omwonenden zijn gehouden in digitale vorm. Inmiddels is er ruimschoots 
gelegenheid geweest om ook een fysieke avond te organiseren. Wij denken dat echte dialoog met alle 
omwonenden op dit moment belangrijker is dan het door u gesuggereerde bezoek aan een windpark. 

- Ook op de door ons voorgestelde (communicatie)strategie in de laatste alinea van onze eerste brief 
hebben wij nog geen inhoudelijke veranderingen geconstateerd.  
 

Met vriendelijke groet, 
Comité De Wetering 
 
 
 
 
 


